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Zap. št. seje:    x/2023 ___      Dne:     09.10.2023     

Pričetek seje:  19.40 ___     Zaključek seje:  21.10     

  

Prisotni člani: župnik dr. Boštjan Guček, Franci Banko, Mateja Kolenc, Danica 

Ložar, Marjana Šuštar Berger, Mateja Cimerman, Roman Cimerman, Tine 

Breznik (GS), Katja Rebolj, Miha Bevk 

 

 

Odsotni člani: Matic Mušič (neupravičeno); predstavnik turističnega društva 

(covid) 

 

 

Drugi prisotni: župan Peter Ložar (Občina Trzin), Borut Kump (PGD Trzin), Maja 

Keržič (Mengeška godba), Dimitrij Lederer (Mengeška godba) 

 

 
 
Začetna misel/molitev: 
/ 
 
Točke dnevnega reda: 

1. Praznovanje 50 let župnije Trzin 

 

Diskusija/problematika/predlogi/zaključki: 

 

 

1. Praznovanje 50 let župnije Trzin 

Na tokratno sejo ŽPS so bili preko gospoda župnika povabljeni tudi drugi 

predstavniki z namenom, da bi načeli idejo o skupnem praznovanju 50-

letnice naše župnije. 

 



Vabilu se je v imenu Občine Trzin odzval župan, g. Peter Ložar, v imenu 

PGD Trzin predsednik, g. Borut Kump, v imenu Mengeška godbe Maja 

Keržič in g. Dimitrij Lederer, kapelnik godbe. 

 

Gospod župan je opravičil predstavnico TD, ga. Dunjo Špendal, zaradi 

bolezni. 

 

Na začetku je gospod župnik Boštjan Guček naredil uvod v praznovanje 

50-letnice župnije, ki jo bomo obhajali prihodnje leto. Predvsem je bilo na 

mestu vprašanje, kako želimo to obletnico obeležiti, kakšen (če sploh) bo 

kulturni program okrog Florijanove nedelje in kdo bi bil pri tem pripravljen 

sodelovati. 

 

Gasilci imajo na florijanovo nedeljo podoben plan praznovanja kot lani. 

Torej najprej zbor pred gasilnim domom, sprevod v cerkev k sveti maši, in 

nato od 12h naprej veselica pred gasilnim domom. Ker že tovrstna 

veselica zahteva veliko logistike in truda, sploh za strežbo in podobno (to 

je bilo doslej v domeni gasilcev), gasilci ne nameravajo ciljati na širšo 

okolico Trzina, saj je praznik florijanove nedelje bolj kot ne namenjen 

Trzinu in tukajšnjim gasilcem (in jasno povabljencem), obenem pa bi imelo 

ciljane na širšo okolico tudi finančen izziv, saj bi to potem zahtevalo najem 

zunanjega ponudnika za pripravo hrane in pijače, prestavitev veselice na 

drugo lokacijo ipd. G. Kump je izpostavil nekaj dejstev, ki jih je potrebno 

pri načrtovanju veselic upoštevati: 

- V primeru večjega števila ljudi je potrebno razmišljati o šotoru, kar 

lahko nanese okrog 4000 do 5000 eur skupaj s postavljanjem, pri tem 

pa je potem prireditveni prostor pred gasilnim domom neprimeren oz. 

bi ga morali podaljšati na sosednjo parcelo, kar pa zahteva še dodatne 

stroške in dovoljenja. 

- Najeti je potrebno varnostno službo, in za večje prireditve tudi zunanjo 

strežbo. 

- Cena za ansambel/bedn je lahko takoj 5000eur, v primeru, da bi želeli 

organizirati kaj večjega, je cena lahko takoj višja. 

- Že za manjšo veselico potrebuješ od 50 do 60 ljudi, da vse poteka 

gladko (organizacija, strežba, postavitev prireditvenega prostora ipd). 

 



V primeru slabe vremenske napovedi gasilci lahko en dan ali dva dni prej 

odpovedo veselico, medtem pa je v primeru, če želimo narediti odmevno 

praznovanje/veselico, nujno potrebno imeti velik šotor, ob tem pa jasno 

tudi sprememba lokacije. 

 

Gasilci bi bili kljub vsemu po besedah predsednika g. Kumpa zmožni 

postreči od cca 80 do 100 dodatnih ljudi (npr. v okviru praznovanja 50-

obletnice župnije), kaj več pa težko, saj ni na voljo dovolj prostora in ljudi 

za pomoč. Jasno pa se ob tem apelira tudi na dodatna sredstva Občine. 

 

Župan, g. Ložar, je najprej izpostavil, da lahko nekaj dodatnih finančnih 

sredstev prispevala iz promocije, o točnih številkah pa je v tem trenutku 

težko govoriti. Ob tem je omenil tudi, da se v tistem časovnem okviru (prvi 

teden maja) turistično društvo zagotovo ne bo prijavilo na izvedbo 

florijanovega sejma, saj je za sejem to izrazito neprimeren čas (predvem 

zaradi dopustov in podobnega), ob tem florijanov sejem nikoli ne preživi 

zaradi obiskovalcev, pač pa zaradi finančnih sredstev Občine, ki jih nameni 

za sejem. Izpostavil je tudi, da turistično društvo tudi nima kakšnega 

podmladka, da bi to nekdo prevzel (razen ga. Dunje) in vodil naprej na 

način, kot je bilo to v preteklosti, ko je bil florijanov sejem zares živ.  

 

Mengeška godba je jasno pri praznovanju pripravljena sodelovati kot 

doslej, najprej v cerkvi in potem nekaj malega igranja pred gasilnim 

domom, dokler se ne prične veselica. 

 

 

Po vseh slišanih mnenjih smo se v večini nekako strinjali, da je veselico 

večjega formata v teh časih težko poceni organizirati, konec koncev si tudi 

župnija ne želi, da se ponovi zgodba izpred desetih let (40-letnica župnije), 

ko je praznovanje v takšnem obsegu financirala sama, pri tem pa je bila 

višina prostovoljnih prispevkov kaplja v morje proti ostalim stroškom, 

povezanim s tistim praznovanjem. 

 



Člani se v večini strinjamo, da bi bila veselica tipa lanskega leta (2022) 

primerna, ob predpostavki, da so gasilci zmožni postreči do cca 100 

dodatnih ljudi, ob tem pa tudi sami ne pričakujemo večjega navala – 

Homčani bodo sicer povabljeni na nedeljo, je pa vprašanje, koliko jih bo 

zares takrat prišlo. Na vprašanje, ali bi šli v izposojo šotora, ki predstavlja 

veliko finančno breme, je odgovor ne. 

 

 

 Sejo smo zaključili malo po 21. uri ob prigrizku. 

 

 

Zapisnikar: Miha Bevk 


